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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2022. január 28. (péntek) napján 9 órakor Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalának megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Csötönyi László elnök;  
     Illés Tamás elnökhelyettes; 

Murvai Árpád képviselő, bizottsági tag; 
Faragó Zsolt bizottsági tag; 
Szabó Gergő bizottsági tag; 
 

Meghívottak:     
     Berlinger Attila ügyvezető igazgató 

Gonda Mária igazgatóhelyettes 
 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 
Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető 
Losonczyné Csuprik Erika közműv. és civil kapcs. ref. 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen, a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 9 órakor megnyitja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatát, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő napirendet állapította meg: 
 
 

NAPIREND 
 
1.napirendi pont: 

A Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. 2022. évi költségvetési- és munkaterve 
(3. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető 
                        Gonda Mária igazgatóhelyettes 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető 



 

  0128jkv 

2 

 

2.napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2022. (……) 
önkormányzati rendelete a városi önkormányzati jelképekről és a „Szekszárd” név 
használatáról szóló 26/2016. (VI. 21.) önkormányzati rendelet, valamint más kapcsolódó 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(7. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető/ Steinerné dr. Berenkei Zsuzsanna 
osztályvezető 
 
3.napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. kérelmének támogatására 
 (2. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök  
 

1.napirendi pont: 

A Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. 2022. évi költségvetési- és munkaterve 
(3. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger Attila ügyvezető 
                        Gonda Mária igazgatóhelyettes 
Előadó: Berlinger Attila ügyvezető 
 

Csötönyi László elnök: Az első napirendi pontunk a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. 
2022. évi Költségvetési és munkaterve. Az előterjesztőket köszöntöm. Tehát köszöntöm 
Berlinger Attila ügyvezető igazgatót és Gonda Mária igazgatóhelyettest. Attilát meg is kérem, 
hogy néhány mondatban foglalja össze. Bár azt el kell mondanom bizottsági elnökként, hogy 
ahogy azt a nagykönyvben meg vagyon írva a cég, azaz a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit 
Kft. felügyelő bizottsága tárgyalta ezt, méghozzá az előző órában ezt a napirendi pontot és 
elmondom, hogy sokat beszélgettünk róla, de a konklúzió az lett, hogy ebben a formában 
egyelőre a költségvetést és munkatervet elfogadja és tárgyalhatónak tartja a felügyelő 
bizottság. 

Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Köszönöm szépen a szót elnök úr. Én is szeretettel 
köszöntöm a bizottságot. Néhány összefoglaló mondatot szeretnék akkor mondani az 
elkészített költségvetési és munkatervről. Első és legfontosabb dolog, hogy egy olyan évet 
terveztünk be 2022-re, amely, annak a reményében született meg, hogy hátha 2 év kihagyás 
után egy olyan rendezvényekkel és városi nagy programokkal teli évnek örvendhetünk, ami 
utoljára 19-ben volt. Magyarul minden olyan városi nagyrendezvényt és programot 
beillesztettük a programtervünkbe és a költségvetésünkbe, amelyet a közművelődési 
megállapodás alapján feladatunk. A költségvetésről néhány szót. Egyértelműen befolyásolja a 
kiadási oldalt az a kulturális szférába is beérkezett nagyarányú áremelkedés, amely ugyanúgy 
a fellépőknél, produkcióknál és egyéb más technikai szolgáltatóknál jelentkezett, illetve a 
rezsikiadásokban is elsősorban itt az áram árának a nagyarányú növekedésére gondolok is 
jelentős kiadástöbbletet fog okozni. Minden bizonnyal ebben az évben nem akartunk abba és 
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ez teljesen őszintén mondom nem akartunk abba a hibába esni, hogy egy túlságosan pozitív 
képpel nem is jó szó a pozitív képet túlságosan a világ a valóságtól elrugaszkodott képpel 
tervezzük meg. Tudjuk, hogy ez akár hétről-hétre, hónapról-hónapra is változik. Abban 
szeretnénk kérni, mind a bizottság, mind majd amikor a testület is tárgyalja a Képviselő-
testület segítségét, hogy mi örömmel rendszeresen beszámolunk a programjaink 
megvalósulásáról, viszont egy olyan aktív együttműködést szeretnénk a tulajdonostól, 
amelyben közösen tudnánk elhatározni azt például, hogy milyen nagy városi rendezvények 
valósuljanak meg ebben az évben. Mi örömmel valamennyit megvalósítjuk, de szemmel 
láthatóan itt kimondottan a 2 nagyon nagy eseményre gondolok. 

Csötönyi László elnök: Van e bármilyen kérdésetek? 

Murvai Árpád tag: Az lenne a kérdésem, hogy mennyiben indokolt a pünkösdi rendezvény 
ilyen magas beárazása a pünkösdi rendezvényén magas beárazása?  

Csötönyi László elnök: Ugye 40-45.000.000 Ft körüli összegről beszélünk.  

Berlinger Attila ügyvezető igazgató: Ugye tudni kell azt, hogy a pünkösdi és hal ünnep, 
alapvetően egy négynapos nagy városi ünnep. Egy 4 napos fesztiválnak eleve járulékos 
költségei ugye a számos fellépő, produkció, illetve annak a 4 napnak az infrastruktúrája. Egy 
olyan átlagosan ismert zenekar is több 1.000.000 forintos tétel. Elképesztő módon elszálltak 
az árak az elmúlt 2-3 évben simán a duplájára emelkedett. 

Csötönyi László elnök: Van-e még valakinek kérdése esetleg hozzászólása van-e valakinek? 

Murvai Árpád tag: Jó volt hallani, hogy folyamatos együttműködésre és kommunikációra 
kíván törekedni az intézmény. A másik, ami minket érint ez a placc helyzete éppen tegnap 
beszéltünk és számolt be a Polip Ifjúsági Egyesület vezetője. Én mertem remélni, hogy bekerül 
jobban a vérkeringésbe a placc folyamatosabb rendezvényekkel főként a fiatalokat 
megcélozva. 

Csötönyi László elnök: Attila ugyan nem mondta el, hogy bér kiegészítő támogatásra pályázott 
a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. és december 15-éig kellett beadni ezt a pályázatot. 
Ehhez szám szerint 26.000.000 forint állami bér kiegészítő támogatást jelent. Azért nem 
szerepel ez a szám sehol most itt a bevételek tekintetében, mert, hogy január 31-éig döntik el, 
hogy a kulturális intézmények ezt az állami bér kiegészítő támogatást megkapják. Valószínűleg 
megkapják, hogyha megkapják, akkor március közepéig érkezik meg a Babits számlájára 
egyösszegben és ez az egy összeg jelenti a Babitsban dolgozók 20%-os bérkompenzációját. 
Fontos tudni kormányrendelet szabályozza azt, hogy a kulturális szférában dolgozók bérét 
20%-al kell emelni, erre volt ez a pályázat, amelyet természetesen beadtak, viszont azzal 
együtt, vagy annak ellenére, ha nyer, vagy nem nyer a fenntartó tulajdonos önkormányzatnak 
ezt a 20%-os bérkompenzációt minden esetben biztosítania kell. Tehát már februártól 
tulajdonképpen a kulturális dolgozók 20%-s béremelést kapnak. Hangsúlyozni kell a 
rendezvényekkel kapcsolatban. Én is szerettem volna mindenféleképpen kiemelni az 
áremelkedéseket, egészen elképesztő. A másik kérdés az augusztus 2-át követő Szekszárdi 
Város Napja rendezvénysor, hogy egy ilyen holtidőszakban augusztus közepén egy 7 
különbséggel 2 ilyen volumenű rendezvényt, amelynek az összköltsége majdnem meghaladja 
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a 20 000 000 Ft. Ez rengeteg pénzt felemészt. Nem tudjuk, továbbá hogy 2020-2021 
tapasztalatából kiindulva, hogy milyen korlátozó intézkedések lesznek és hogy meg lehet-e 
tartani ezeket a rendezvényeket. Ez egy terv, egy üzleti terv. Benne is van a nevében teljes 
évre tervezték. Azt gondolom, hogy egyfajta plafonnal kell ezt tervezni, hogy ne legyen 
finoman fogalmazva pofára esés. Én szeretnék ragaszkodni ahhoz és szeretném a bizottsági 
tagokkal ezt a határozati javaslatot azzal a módosítással elfogadni, hogy a fél év elteltével 
kapjunk egy beszámolót a Babitstól, kiadások-bevételek tekintetében. A fél év után és évzárás 
előtt háromnegyedévvel is, hogy esetleg év végén milyen kompenzációra van szükség, hogy 
ne decemberben, vagy a következő év elején derüljön ki, hogy akkor még mennyi pénzt kell 
beletolni a Babitsba. Azt is fontosnak tartom elmondani, hogy igazából érthetetlen számomra, 
hogy január utolsó napján az év első közgyűlésén hogy-hogy nem tárgyalja a Szekszárdi 
Közművelődési Nonprofit Kft. évi Költségvetési és munkatervét a Közgyűlés. Abban az 
esetben, ha félévkor és háromnegyedévkor kapunk egy beszámolót, abból látjuk, hogy mi 
történt, annak megfelelően tudjuk helyreigazítani a Babits gazdálkodását, úgyhogy én azt 
szeretném kérni tőletek, hogy a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel fogadjuk el, hogy 
félévkor és háromnegyedévkor kötelezően beszámol a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit 
Kft. a gazdasági életének az alakulásáról. 

Illés Tamás elnökhelyettes: Tisztelt bizottság, tehát elnök úr elnök úr elmondta a 90%-át, ezt 
teljesen természetesen csak támogatni tudom. Ugye csak további kérdések merülnek fel. 
Tehát ugye az is furcsa számomra, hogy tudtommal, sem a Pénzügyi Bizottság, sem a 
Gazdasági Bizottság nem látta még ezt a költségvetés tervezetet. Pedig talán nem lenne baj, 
hogy ha ők is látnák. Jó, hogy valamilyen lokálpatrióta identitást akarunk teremteni. Ez egy jó 
elképzelés. Csak emiatt a szerencsétlen közeli dátum miatt ez tényleg felülvizsgálandó. Évek 
óta nyűglődünk itt közösen a Babitssal, illetve több más érintettel. Például az 
intézménytakarítás kérdésében. Tehát ugye itt egyszer már készült egy felmérés, amiben a 
könyvtár, a múzeum, és a Babits is azt kérte, hogy szeretné ezt saját hatáskörben elintézni, és 
nem a városon keresztül, mert ez így hihetetlen módon megdrágítja ezt a dolgot. Bár ugye 
ebben most kevéssé van ráhatásunk, de ez jelentősen befolyásolhatja a költségvetést. 
Szerintem nem adjuk meg az intézménynek azt a mozgásteret, ahol van értelme és ahol ezzel 
költséget lehetne megtakarítani. 

Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek,  
Városmarketing Bizottságának 2/2022. (I.28.) határozata 

 
A Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. 2022. évi 

költségvetési- és munkatervének elfogadásáról 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil 
szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
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Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing 
Bizottsága a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. által 
készített 2022. évi költségvetés- és munkatervet elfogadja. 

 
Határidő: 2022. január 31. 
Felelős: Csötönyi László a Kultúra, Civil 

szervezetek, Városmarketing 
Bizottság elnöke 

2. felhívja a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit 

Kft-t, hogy 2022.augusztus 31-ig nyújtson be a 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing 

Bizottság részére pénzügyi beszámolót az évben 

addig eltelt időszakról; 

 
Határidő: 2022. augusztus 31  
Felelős: Berlinger Attila intézményvezető 
 

3. felhívja a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit 

Kft-t, hogy 2022.november 30-ig nyújtson be a 

Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing 

Bizottság részére pénzügyi beszámolót az 

augusztus 31-től november 30-ig terjedő 

időszakról; 

 
Határidő: 2022. november 30  
Felelős: Berlinger Attila 
intézményvezető 

 
 
2.napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének ……/2022. (……) 
önkormányzati rendelete a városi önkormányzati jelképekről és a „Szekszárd” név 
használatáról szóló 26/2016. (VI. 21.) önkormányzati rendelet, valamint más kapcsolódó 
önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(7. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gábor Ferenc jegyző 
Előadó: Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető/ Steinerné dr. Berenkei Zsuzsanna 
osztályvezető 
 
Csötönyi László elnök: A 2. napirendi pontunk Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének önkormányzati rendelete a városi önkormányzati jelképekről és a Szekszárd 
név használatáról szóló rendelet módosítása. Kérlek foglaljuk össze, hogy mi a változás. 

Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető: A terület szabályozatlansága miatt került az 
önkormányzati rendelet felülvizsgálatra. A hivatal ezt a felülvizsgálatot most elvégezte és az 
ez alapján javasoljuk a rendeletmódosítást. A módosítás egyrészt tartalmazza a logó leírását a 
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tábláknak a megjelenítését és a logóhasználat engedélyezésére vonatkozó szabályokat. Ezeket 
az új szabályokat tehát a címer és a Szekszárd név használatára vonatkozó szabályokat tettük 
a rendelet tervezetbe.  

Csötönyi László elnök: Köszönöm szépen az összefoglalót, azt gondolom, hogy talán már egy 
másfél évvel ezelőtt körülbelül ezt tárgyaltuk, hogy ezt meg kellene tenni. Tulajdonképpen 
ennek az eredménye az, hogy a Kultúra, Civil szervezetek Városmarketing bizottság 
hatáskörébe kerül a Szekszárd név használat engedélyezése, a logó, illetve mindenféle 
Szekszárdi jelkép címer használata. Tehát, hogyha valaki szeretné, ha egy egyesület, civil 
szervezet, bárki használni, akkor itt az önkormányzattól kell engedélyt kérni és a bizottságunk 
mondhatja rá az áment. Nekem lenne kérdésem. Kíváncsi lettem volna, hogy az elmúlt 
időszakban, melyek azok a szervezetek, egyesületek, amelyek megkapták, mert én emlékszem 
arra, hogy kik azok, akik tőlünk igényelték, de kifejezetten arra lettem volna kíváncsi, hogy a 
Szekszárdi Napló stábjának és a Szekszárd több mint jó bor elnevezésű médium 
tulajdonosának, vagy az afölött rendelkezőknek ki az, aki engedélyezte a Szekszárd név 
használatát. Mert, hogy nem a Kulturális Bizottságtól kapták, az biztos. Ezt szerettem volna 
megkérdezni. A listákban, amik az engedélyt kapott szervezeteket tartalmazzák, nincs benne 
ez a két szervezet. Tehát ez tulajdonképpen azt jelenti, hogy engedély nélkül használják ezeket 
a neveket. Ha engedély nélkül használják ezeket a neveket, akkor szeretném, hogyha őket is 
felszólítanánk, hogy legyenek kedvesek beadni a kérelmüket engedélyezésre a Kultúra Civil 
Szervezetek Városmarketing Bizottsághoz.  

Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 3/2022. (I.28.) határozata 
 

a városi önkormányzati jelképekről és a „Szekszárd” név 
használatáról szóló 

26/2016. (VI. 21.) önkormányzati rendelet, valamint más kapcsolódó 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. támogatja a Közgyűlés számára a 7. számú, a városi önkormányzati 

jelképekről és a „Szekszárd” név használatáról szóló 26/2016. (VI. 21.) 

önkormányzati rendelet, valamint más kapcsolódó önkormányzati 

rendelet módosításáról című előterjesztéshez tartozó határozati 

javaslat elfogadását; 
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Határidő: 2022. január 28.  

Felelős: Csötönyi László a Kultúra, Civil szervezetek, 

Városmarketing  

                          Bizottság elnöke 

 
2. felhívja, a Szekszárdi Polgármesteri Hivatalt hogy a „Szekszárd, 

több mint jó bor”, illetve a „Szekszárdi Napló” kérjen engedélyt 

a Kultúra, Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottságtól a 

Szekszárd név, illetve lógó használatára; 

 
Határidő: 2022. január 28.  

Felelős: dr. Gábor Ferenc jegyző 

 
 
3.napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. kérelmének támogatására 
 (2. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Csötönyi László elnök 
Előadó: Csötönyi László elnök  
 
Csötönyi László elnök: A Babits Művelődési Központtal karöltve Naszladi Juditék szeretnének 
megvalósítani egy rendezvényt. A Zsűri tagjainak a tiszteletdíját biztosítaná a Kultúra Civil 
szervezetek, Városmarketing Bizottság. Elfogadott keretünk nincs. Tehát megelőlegezni tudjuk 
csak, hogy majd kifizetjük. 

Kérdés hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta:  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek,  

Városmarketing Bizottságának 4/2022. (I.28.) határozata 
 

a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. kérelmének támogatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága  
 

1. a Szekszárdi Közművelődési Nonprofit Kft. által 2022-ben 

rendezendő Bárdos Lajos Zenei Hetek Tolna Megyei „Éneklő 

Ifjúság” Díszhangverseny szakmai zsűrijének tiszteletdíját 

80.000.- Ft-tal támogatja. 
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Határidő: 2022. január 28.  

Felelős: Csötönyi László a Kultúra, Civil szervezetek, 

Városmarketing  

                          Bizottság elnöke 

 

2. a támogatási összeg odaítéléséről a 2022. évi költségvetésről 

szóló önkormányzati rendelet elfogadását követően hozza meg 

döntését, a Kultúra, Civil szervezetek, Marketing Bizottság 2022. 

évi kerete terhére. 

 

Határidő:       2022. április 15. 

Felelős:          Csötönyi László a Kultúra, Civil szervezetek, 

Városmarketing Bizottság elnöke 

 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 09:37 órakor 
berekeszti.  

 
K.m.f 

  
 

     Murvai Árpád 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

 dr. Ambrus Gábor  
jegyzőkönyvvezető 

 
 

 

 
- 

Csötönyi László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc  

           jegyző 


